[bookmark: _Hlk112327463]元智大學 工業工程與管理學系
碩/博士學位論文原創性比對檢核表
Thesis/Dissertation Originality Comparison Checklist
Department of Industrial Engineering and Management, Yuan Ze University
	姓名
Student Name
	
	學號
Student ID
	

	口試日期
Oral Defense Date 
	______ 年______ 月______ 日 (YYYY/MM/DD)

	論文題目
Thesis/Dissertation Topic
	

	學位論文定稿 原創性比對結果
Result of Similarity Comparison

	· 學生已於電子學位論文上傳前使用本校「Turnitin論文原創性比對系統」完成學位論文定稿原創性比對，論文比對結果之相似度指標Similarity score為_________%（檢附定稿之Turnitin論文原創性比對報告書）。
I have used the YZU“Turnitin Thesis/Dissertation Comparison System” to examine my thesis/dissertation. The overall similarity score in the similarity report is         % and the similarity report is attached.


· 相似度指標超過 20%之理由 (未超過者免填)：
Reason(s) for overall similarity score exceeding 20% (if not, please ignore.)：




本人已經自我檢核，並經指導教授檢視原創性比對報告內容，確認並無違反學術倫理之情事。I have checked my thesis/dissertation related matters, and the content of the originality comparison report has been checked by the thesis advisor and confirmed that there is no violation of academic ethics.



學生簽名                                           Date:                
Student Signature                      (YYYY/MM/DD)


指導教授簽名                                       Date:               
Advisor Signature                      (YYYY/MM/DD)



備註：
1. 可將論文中的目錄及參考文獻移除後再上傳至系統進行比對。
The table of contents and the reference section can be removed from your thesis/dissertation before submitting to the Comparison System.
2. 在Turnitin論文原創性比對系統中，「篩選條件與設定」的部分請勾選「排除引用資料」和「排除參考書目」，設定「排除比下列數值還小的來源」為「2%」，並可排除就讀期間個人已經發表的論文著作。
In the “Filter and Settings” of the “Turnitin Thesis/Dissertation Comparison System”, check “Exclude Quotes” and “Exclude Bibliography”, and set “Exclude sources that are less than” to 2%. Papers/works published by the student during the studying period can be excluded. 
3. 論文比對結果的相似度以不超過20%為原則，且不能有大篇幅或整段落相似。
The similarity score in the similarity report shall not exceed 20%, and shall not have large lengths or whole paragraphs that are similar. 
4. 研究生於學位口試當日，應將原創性比對報告書送交學位口試委員參考。
Each graduate student shall submit the similarity report to the Degree Examination Committee Members.
5. [bookmark: _GoBack]研究生離校前，應將學位論文定稿原創性比對檢核表紙本及原創性比對報告書連同論文送交系辦公室備查。
For graduation application, each graduate student shall submit the Thesis/Dissertation Originality Comparison Checklist, the similarity report and Thesis/Dissertation to the IEM Office.

